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Z Á P I S N I CA 

 

z neverejného zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 27.04.2020  o 16:00 hodine 

v zasadacej miestnosti  na MsÚ  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny     

Program: 
 

1)     Otvorenie zasadnutia 

2)     Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3)     Voľba návrhovej komisie 

4)     Schválenie programu zasadnutia 

5)     Schválenie preklenovacieho úveru na predfinancovanie  

             projektu cezhraničnej spolupráce – Revitalizácia kúpeľného  

             parku, stanovisko hlavného kontrolóra mesta  

6)     Schválenie kontokorentného úveru, stanovisko hlavného  

             kontrolóra mesta  

7)     Zníženie dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka základnej    

             umeleckej školy, dieťa MŠ, dieťa školského zariadenia na   

             území mesta Dudince 

8)     Schválenie odkladu splátok úveru ŠFRB 

9)     Schválenie predaja pozemku 

10)     Odsúhlasenie prevádzkovania kurzových stávok 

             spoločnosťou Tipsport SK, a.s. 

11)     Rôzne 
 

            Zasadnutie otvoril primátor mesta, všetkých srdečne privítal 

s tým, že toto zasadnutie sa uskutoční ako neverejné z dôvodu 

aktuálnej celospoločenskej situácie. Skonštatoval, že je prítomných 

7 poslancov a zastupiteľstvo je uznášania schopné. Za 

zapisovateľku určil pani Sliacku a za overovateľov zápisnice p.p. 

Marcela Vankovica a Stanislava Bačíka. 

Do návrhovej komisie boli  zvolení p.p. Mgr. Milota Antonická  

a RNDr. Róbert Lauko.  

Následne odovzdal slovo zástupkyni, ktorá predniesla návrh 

programu zasadnutia, ktorý bol v predloženom znení  jednohlasne 

schválený.    

 

Bod č. 5: 

              Primátor informoval, že uznesením č. 70/2019 sa schválil 

preklenovací úver do výšky 300.000 € na zabezpečenie 
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predfinancovania projektu trvalo udržateľný a virtuálny turistický 

rozvoj v cezhraničnom regióne Nógrád – Hont. Nastal iný 

mechanizmus čerpania úveru a každá čiastková faktúra sa ráta 

do výšky preklenovacieho úveru. Preto je potrebné navýšiť úver na 

celkovú výšku stavebnej časti a to na 535.000 €. Toto navýšenie 

preklenovacieho úveru nebude ovplyvňovať výšku dlhu mesta. 

Z VÚB a.s. sme dostali ponuku financovania, ktorú poslanci 

obdržali. Ešte spomenul, že úroková sadzba sa zvyšuje z 0,29% na 

0,5%.  Pred prijatím nového uznesenia je potrebné zrušiť pôvodné 

uznesenie č. 70/2019. Primátor požiadal hlavného kontrolóra 

mesta, aby predniesol svoje stanovisko k navýšeniu 

preklenovacieho úveru.  

               Stanovisko hlavného kontrolóra je súčasťou tejto 

zápisnice.  

               Poslanec Lauko sa vyjadril, že zvýšenie úrokovej sadzby je 

nepatrné.  

               Poslanci bez diskusie návrhy uznesení jednohlasne 

schválili.  

Prvé uznesenie sa týkalo zrušenia uznesenia č. 70/2019. 

Druhé uznesenie sa týkalo schválenia preklenovacieho úveru zo 

VÚB a.s. vo výške 535.000 €.  

Správu hlavného kontrolóra zobrali na vedomie.  

 

Bod č. 6:  

              V tomto bode primátor ešte v krátkosti informoval /keďže 

detailnejšie si to prebrali na pracovnej porade/ o tom, že  Sl SP a.s. 

môžeme požiadať o kontokorentný úver vo výške 100.000€, ktorý 

použijeme na spolufinancovanie investičných akcií a to 

rekonštrukcia kultúrneho domu, rekonštrukcia požiarnej zbrojnice, 

výstavbu kanalizácie pri ECAV kostole, pri rekonštrukcii čerpacej 

stanice, ktorá bude súčasťou závlahového systému v kúpeľnom 

parku a tiež aj spoluúčasť pri financovaní elektronabíjacej stanice. 

Na dané investičné akcie budeme potrebovať cca 70.000 € 

a 30.000 € ostane rezerva na bežné výdavky.  

Primátor sa vyjadril, že výška čerpania tohto úveru ovplyvňuje 

výšku dlhu mesta.  

              Požiadal hlavného kontrolóra, aby aj k tomuto podal svoje 

stanovisko, ktoré je tiež súčasťou tejto zápisnice.  

                Poslanec Beňuch je toho názoru, aby sa zbytočne úver 

nečerpal a tiež, ako sa vyjadril primátor mesta, najskôr treba 

hľadať iné možnosti ako tieto akcie financovať.  



 

3 

               Správu hlavného kontrolóra zobrali na vedomie a bez 

diskusie bol návrh uznesenia jednohlasne prijatý.  

 

Bod č. 7:  

              Z dôvodu momentálnej celoslovenskej situácie šíriaceho 

sa vírusu COVID-19 došlo k poklesu príjmu podielových daní 

v mesiaci marec o 11% a podľa prognózy Rady pre rozpočtovú 

zodpovednosť sa predpokladá pokles na ďalšie mesiace od 10% 

do 30%, je potrebné znížiť dotáciu na prevádzku a mzdy na žiaka 

ZUŠ, dieťa MŠ, dieťa školského zariadenia o 20%. Takýto postup je 

jednotný vo všetkých samosprávach, ktorú sú zriaďovateľom škôl. 

Tento návrh bol prejednaný s riaditeľkou školy a zamestnancami. 

S účinnosťou od 01.05.2020 aj u nich dôjde k zníženiu platov o 20%.  

Bez diskusie bol návrh uznesenia prijatý.  

 

Bod č. 8:  

              Aktuálna situácia, ktorá súvisí so šíriacim sa vírusovým 

ochorením COVID – 19 a vydanými nariadeniami a opatreniami 

Vlády SR na zabránenie ďalšieho jeho šírenia sa vo veľkej miere 

dotklo aj nášho mesta.  

Veľký výpadok príjmu máme v podielových daniach, nakoľko 

mnohí ľudia prichádzajú o prácu, prípadne sa im znižujú mzdy a v 

dani za prenocovanie, keďže sme kúpeľné mesto a všetky kúpeľné 

domy, hotely a iné ubytovacie zariadenia sú zatvorené.  

Tak ako iné mestá a obce, aj my sme museli prejsť do krízového 

stavu, nastaviť šetriaci režim po všetkých stránkach, aby sme boli 

schopní udržať chod mesta v rámci základných potrieb. Štátny 

fond rozvoja bývania sme požiadali o odklad splátok na 

maximálne 6 mesiacov. Aby našej žiadosti mohli vyhovieť, je 

potrebné doložiť uznesenie mestského zastupiteľstva, že schvaľuje 

odklad splátok po dobu 6 mesiacov.  

Aj toto uznesenie poslanci bez diskusie schválili.  

 

Bod č. 9:  

              Dňa 24.02.2020 mestským zastupiteľstvom schválený zámer 

predaja časti pozemku pri radovej výstavbe garáží pre manželov 

Hurných. Ide o pozemok vo výmere 65 m2. Diskusia bola ohľadom 

predajnej ceny.  

              Poslanec Beňuch, Lauko a aj hlavný kontrolór sa zhodli, že 

je potrebné aktualizovať ceny za predaj pozemkov. Diskusiu 

ukončili s tým, že predajná cena tohto pozemku za 1 m2 bude 3€. 

Návrh uznesenia bol jednohlasne prijatý.  
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Bod č. 10:  

               Od spoločnosti Tipsport Sk, a.s. sme obdržali žiadosť 

o vydanie súhlasu na prevádzkovanie kurzových stávok. Na 

prevádzkovanie potrebujú súhlas mestského zastupiteľstva.  

Bez diskusie bol súhlas s prevádzkovaním schválený.  

 

Rôzne:  

 

1. Ako prvý bod v rôznom bola informácia primátora mesta 

o pozastavenej činnosti v centrách voľného času a tým dochádza 

k zníženému príspevku pre Centrum voľného času Domček 

v Krupine. Na základe ich zaslanej faktúry sme vyplatili príspevok 

iba do 12.03.2020.  

2. Ďalej informoval o prebiehajúcej revitalizácii kúpeľného parku, 

ktorá prebieha v súlade s harmonogramom.  

3. V mesiacoch máj a jún 2020 bude prebiehať rekonštrukcia 

čerpacej stanice. Realizáciu bude vykonávať firma Aqua Garden 

s.r.o. Levice na základe verejného obstarávania.  

4. Poslanec Beňuch navrhol zníženie odmien pre poslancov o 30% 

s účinnosťou od 01.04.2020. Všetci poslanci súhlasili a návrh 

uznesenia bol prijatý.  

5. Poslanec Vankovic odporučill, aby sa stojisko na ulici Pod horou 

ohradilo, resp. aj prekrylo, pretože sa v jeho okolí robí neporiadok.  

 

Po príspevku poslanca Vankovica primátor poďakoval za účasť 

všetkých poslancov aj napriek tomuto krízovému stavu a ukončil 

zasadnutie.  

 

 

            

                                                               PaedDr. Dušan Strieborný 

                                                                           primátor mesta 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Stanislav Bačík 

Marcel Vankovic 

 

 

Zapisovateľka: Monika Sliacka 
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